
    

 

DAGSORDEN – bestyrelsesmøde Sophienborg Park 

 

Mødedato: 06.09.23, kl. 16.30 

Mødet afholdes i fælleshuset 

Tilstede: Gerd, Doris og Lejerbo v /Morten    

Fraværende: Mia, Christina 

 
Emne Ansvarlig Status / Bemærkning Referat 
Referent 
 

Bestyrelsen  Doris 

Lokalkontoret Lejerbo Status 

  

 

Regnskab Lejerbo Kort gennemgang 
 

Regnskab kort gennemgået 

Borde/bænke sæt i gården 
 

Lejerbo/Bestyrelsen Stillingtagen til fremsendte tilbud  Det besluttes, at vi bestiller nyt 
borde/bænke sæt til gården i foråret 
2024 
 

Proces vedr. klager fra beboere Lejerbo Kommentarer til blanket. 
Implementering? 
 

Den nye proces vedr. klager tages op 
på mødet med de andre 
afdelingsbestyrelser i Lejerbo 
Frederiksborg d. 14.09.23. 
 

Dækbrædder Lejerbo Status ang. tilbud 
 

Vi har endnu ikke modtaget tilbud vedr. 
nye dækbrædder. 
Der vil muligvis være behov for lån af 
lift for at tjekke, hvorvidt dækbrædderne 



skal udskiftes eller blot renses og 
algebehandles. 
 

Overdækning af cykelparkering Lejerbo Status ang. tilbud fra Wolf-
Svendsen 

Vi har endnu ikke modtaget tilbud fra 
Wolf Svensen. 
 

Lys ved cykelskur og sti ved nr. 12 
 

Lejerbo Status ang. tilbud fra Wirework Lampe ved cykelskur ved 
Materialegården er monteret.  
 
Det besluttes i første omgang, at pæren 
i lampen ved nr. 12 sættes i 
sammenholdt med at der er lys i 
lampen på stien, for at se om det ikke 
giver tilstrækkeligt lys på grusstien.  
 

Vejskilt med refleks Lejerbo Status ang. tilbagemelding fra 
Vej og Park 
 

Afventer fortsat svar fra Vej og Park i 
kommunen. 

Vandskade 
 

Lejerbo Status Sagen er løst og færdigbehandlet. 

Græsrobotter Lejerbo GPS og reparation  
 

Det besluttes, at alle græsbotter skal 
tjekkes og evt. repareres. 
 
Den nye græsrobot med GPS forventes 
leveret i oktober 2023.  
 

Nyt tag  Lejerbo/Bestyrelsen Orientering ang. vurdering af 
holdbarhed 
 

Vurdering af tag er udført og 
konklusionen er, at tagene kan holde i 
endnu ca. 25-30 år 
.  

Ladestandere Lejerbo Status 
 

Installering af ladestandere drøftes på 
mødet med de øvrige 
afdelingsbestyrelser i Lejerbo 
Frederiksborg d. 14.09.23. 
 

Websiden Alle Noget nyt? Intet nyt. 



 
Fælleshus Gerd / Doris 

 
Udlejnings status For nuværende ikke flere udlejninger i 

2023. 
 

Eventuelt Alle 
 

 Mark Hansen har meddelt, at han 
ønsker at træde ud af 
Afdelingsbestyrelsen. 
 
Vedligeholdelsesplanen for 2024/2025 
er gennemgået og tilrettet.  
Vedtages først til budgetmødet senere i 
år efter gennemgang af alle punkter.  
 
Lars Hansen skal kontaktes ang. ny 
kontrakt om snerydning.  
 

 


